
»STANOVANJCI« PRI PREDSEDNIKU OBČINSKE
SKUPŠČINE

Manj stanovanj, kot
smo načrtovali

Predsednik skupščine občine Ljubljana Center Al-
bin Vengustje 2. novembra sprejel predstavnike sa-
moupravne stanovanjske skupnosti Ljubljana Center,
ki jih je vodil predsednik skupščine Franc Dobnikar.

Predsednik skupščine SSS je
na začetku pogovora poudaril
glavne naloge stanovanjske skup-
nošti v občini. Spremembe plan-
skih dokumentov na področju
stanovanjskega gospodarstva v
občini so se bistveno odrazile na
obsegu načrtovane stanovanjske
graditve, " saj je prvotni plan
zmanjšan za skoraj tisoč stano-
vanj, to je od 1339 na 413 stano-
vanj. Na področju vzdrževanja
stanovanjskega sklada se kažejo
resne posledice tudi zaradi upo-
časnjenega prehoda na ekonom-
ske stanarine. Vsaj delnoizboljša-
nje na tem področju bi vsi skupaj
dosegli tudi z združevanjem dela
sredstev za vzdrževanje, kar je si-
cer opredeljeno v sprejetih plan-
skih dokumentih, vendar se zaen-
krat še ne izvaja.

Med odprtimi nalogami stano-
vanjske skupnosti in drugih de-
javnikov so posebej poudarili za-
htevo po večanju odstotka, ki ga
beležimo glede delujoče hišne sa-
mouprave \£ občini in prenašanju
sklepov ter stališč, sprejetih na
skupščini samoupravne stano-
vanjske skupnosti prek delegatov
v skupnosti stanovalcev - v hiše.

Med drugim so govorili tudi o
velikem številu dolžnikov in o
prispevkih etažnih lastnikov. Del
pogovora so namenili organizira-
nosti strokovnih služb. Ob koncu
pogovora so oblikovali nekatere
ocene in stališča, ki so koristna za
trdnejšo vključitev stanpvanjske
skupnosti v delo občinske skup-
ščine.

Spremenjeni planski okvirji za
stanovanjsko graditev zadevajo
na nekatere specifične probleme
urbanizma v občini. Gre zlasti za
nasprotovanje starejšim zazidal-

nim načrtom, ki so sedaj v mno-
gih primerih brez podpore pri ob-
čanih v krajevnih skupnostih.
Nujna je novelacija večine zazi-
dalnih načrtov. Upošteva naj
skromnejše matefialne m&žnosti
združenega dela. '

Proces prevrednotenja prostor-
ske politike in urbanizma bo tako
ali drugače vplival na vse lokaci-
je, kjer naj bi gradili v tem sred-
nj^ročnem obdobju, to je na L-l
Tekstil, L-2 - Kino Sloga, L-5 Pli-
narna in L-9 - vogal Igriške in
Erjavčeva ulice. Predvidevajo, da
bodo dela na L-9 in L-5 stekla
prihodnje leto tako, da bi lahko z
manjšim časovnim zamikom rea-
lizirali dogovorjeno število 413
stanovanj.

Skupna ocena udeležencev se-
stanka je bila, da znaten izpad pr-
votno načrtovane stanovanjske
graditve lahko nadomestimo v
občini >z učinkovito prenovo
mestnega jedra in adaptacijo pod-
strešij v stanovanja. Ponovno so
opozorili na nujnost, da se v drjuž-
bi dogovorimo za sprejem doku-
mentov, ki bodo olajšali vse
upravne in pravne postopke v
zvezi s prenovo ali adaptacijami.
Pri prenovi in adaptacijah bomo
toliko učinkovitejši, kolikor bo-
mo uspeli zagotoviti potrebno
število nadomestnih stanovanj
ter racionalizirati vse upravne po-
Stopke.

Problemi vzdrževanja stanb-
vanjskega sklada so v občini gle-
de na starost sklada še posebej
očitni, zato so bili vsi prisotni na
sestanku enotni v podpori dejan-
skemu prehodu na ekonomske
stanarine, še posebej zato, ker so
zagotovljena tudi sredstva za del-
no nadomestitev stanarine.


